
Conclusies van de vergadering van de commissie raadsvoorbereiding van 
6 november 2012
Aanwezig:
Leden: 
CDA mevrouw G.Th.M. van Lieshout en de heer T. van Heese 
VVD A.J.M. Bank, B.A. Graal, R. Broekhuizen, mevrouw L.Werner 
D66 F.J.M. Duits, G.A. Jägers, M. van Straaten
PvdA mevrouw M.L. van Est-Heijnis
GroenLinks M.J. van der Laan  (tot en met punt 3)

Bestuurders: H.B. Bruijn, G. Markus
Voorzitter: H. Werner
Griffier: mw. A.J. Kuijper

Ambtelijke ondersteuning: F.L. van Elst, Middelen en M. Driessen, Ruimte

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De voorzitter opent de vergadering. 
Er is bericht van verhindering van mevrouw Breed, zij wordt vervangen door mevrouw 
Werner. Ook wethouder Zantkuijl is verhinderd.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 2 oktober 2012

Bij de aanwezigen ontbreken de heer Bank en mevrouw Breed. Mevrouw Werner was niet 
aanwezig. De conclusies worden aldus gewijzigd vastgesteld. 

3. Lijst van openstaande toezeggingen en moties tot en met 2 oktober 2012

De schuurtjes bij de woonschepen worden niet afgevoerd, maar pm op de lijst staan. 
Binnenkort houdt de burgemeester een schouw bij de woonschepen en ook de riolering moet 
worden aangepakt. Voor de schade door het baggeren is de uitvoerende aannemer 
aansprakelijk gesteld, dat schijnt juridisch de weg te zijn. Ook Rijnland wordt betrokken. 
Overigens start Rijnland binnenkort overleg met de agrariërs over een nieuw peilbesluit. 
Verder voor kennisgeving aangenomen. 

4. Inspreekrecht

Er zijn 7 insprekers voor het ontwerpbestemmingsplan woongebied SpaarneBuiten, te 
weten:
G. (Gijs)Vink mede namens ondernemers Kerkweg
Th. (Theo) Vink namens dorpsvereniging Haarlemmerliede 
mw. Houtkamp
de heer Muller van de Haarlemse Zeilvereniging
J. van Lieshout
mw. Kerkhoff namens de dorpsraad Spaarndam 
J. Moerman namens de Fietsersbond afdeling Haarlem
Zij reageerden allen op het verkeersonderzoek en de maatregelen die het college voorstelt 
om te voldoen aan de eisen die de Raad van State stelt aan het bestemmingsplan als het 
gaat om verkeersafwikkeling. Er is nog geen overleg geweest met dorpsraad, 
dorpsvereniging of bewoners. 
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A-stukken

5. Ontwerpbestemmingsplan Woongebied SpaarneBuiten 2012

VVD: zal tekstuele opmerkingen per mail inzenden. VVD is voorstander van SpaarneBuiten 
en is blij met de voorgenomen maatregelen. Minder blij met bv eenrichtingsverkeer, dat 
volgens de VVD niet nodig is. De maatregelen kunnen in het bestemmingsplan mogelijk 
gemaakt worden, maar hoeven nog niet uitgevoerd. Het is de primaire verantwoordelijkheid 
van de projectontwikkelaar of zij van mening zijn dat het bestemmingsplan de Raad van 
Stater kan passeren.

PvdA: Het bestemmingsplan roept niet zoveel vragen op, het is dan ook niet zoveel 
veranderd. Wat betekent het dat er gebruik wordt gemaakt van de coördinatieregeling? Is er 
overleg gepleegd met Haarlem over de gevolgen voor Spaarndam West? Er is slecht 
gecommuniceerd met de bewoners, eerst moet overleg plaatsvinden met betrokkenen en 
pas daarna het besluit om het ontwerpplan ter visie te leggen. 

CDA: het gaat om de verkeersafwikkeling van het plan SpaarneBuiten. CDA is tegen nog 
meer flitspalen. Het is onhelder of linksomdraaiend eenrichtingsverkeer overal nodig is. 
Roept het college op om alternatieven en de plussen en minnen daarvan met de insprekers 
te bespreken. Van belang is ook het antwoord op de vraag wat we ervoor over hebben.

D66: is voorstander van woningbouw in SpaarneBuiten binnen de mogelijkheden die er zijn. 
Het bestemmingsplan is drie jaar geleden in de raad geweest en nu moet de aanpassing er 
door worden gejast. Het is een onvoldragen plan en het is crisis, waardoor er mogelijk 
minder vraag naar woningen is. Als toch moet worden heronderhandeld, waarom dan geen 
plan dat aansluit bij het dorpse karakter. Het verkeersplan moeten ze nog eens goed 
bekijken. Welk bouwplan hoort erbij? De Raad van State accepteert in ieder geval geen 
wegverbreding met puin. Als het verkeersplan wordt aangenomen, wanneer treedt het dan in 
werking? Gemeente Haarlem wenst geen uitbreiding van de verkeersintensiteit door het 
oude dorp. Er moet tijd zijn voor zorgvuldig overleg en gepleit wordt om het plan niet te 
agenderen voor de komende raadsvergadering.

De heer Bruijn: SpaarneBuiten als bouwplan staat niet ter discussie. Het gaat om de 
beoordeling van de voorgestelde verkeersplannen. De Raad van State heeft erkend dat het 
oude dorp door flitspalen niet in een slechtere situatie komt. Flitspalen hebben ook nadelen 
voor de sociale samenhang. Het probleem in het oude dorp bestaat ook door de manier 
waarop Haarlem met de verkeerssituatie omgaat. 
Het verkeersbureau dat nu onderzoek heeft gedaan heeft dezelfde uitgangspunten als het 
eerdere onderzoek. Volgens het bureau hoef je eigenlijk niets te doen aan de wegen omdat 
men het oneens is met de Raad van State over de status van de COW richtlijnen.  College 
heeft niet gekozen voor deze rechtlijnige juridisch discussie, maar kiest voor een inhoudelijke 
oplossing. In het plan staat een aantal min of meer uitgewerkte voornemens van het college. 
Daar wil het college over in overleg. Nu wordt gevraagd het ontwerp vast te stellen dat we in 
de inspraak gaan brengen. We gaan dan met de principes de boer op en gebruiken de tijd 
dat zienswijzen kunnen worden ingediend voor overleg. Dat leidt tot een verdere uitwerking 
en wordt betrokken bij de definitieve vaststelling. Over de termijn van inwerkingtreding van 
de verkeersmaatregelen: de Raad van State toetst op het moment dat het bezwaar wordt 
ingediend. Als het bestemmingsplan wordt vastgesteld, moeten er ook verkeersbesluiten 
zijn. 
De heer Markus: het gaat om wat het college in het ontwerp bestemmingsplan heeft gezet. 
Hij raadt aan de procedure te volgen zoals de heer Bruijn heeft aangegeven. Hij zegt toe met 
de mensen om tafel te gaan zitten en goede afspraken te maken.
PvdA: beter iets vaststellen dat tegemoet komt aan de bewoners.
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VVD: Eens met uitwerken en bespreken met belanghebbenden, bijvoorbeeld op een 
inspreekavond. 
CDA: ondersteun oproep wethouder Markus. Bij nieuwe behandeling bij de Raad van State 
moet er een verkeersplan als onderliggend plan zijn, eventueel in fases uitgevoerd.
D66: Waar komt de haast vandaan? Plan is onvoldragen. Het plan niet op 13 november in de 
raad behandelen, maar na inspraak. 
De heer Bruijn: het college heeft het juridische zelfvertrouwen dat het op deze manier 
haalbaar is bij de Raad van State.
PvdA: wat betekent coördinatiebesluit?
CDA Er moet niet de indruk worden gewekt dat het een “plannetje”is, er moet met 
omwonenden een  gedegen verkeersplan komen.
D66: dat hoor je eerst te doen.
De heer Markus: met een coördinatiebesluit maak je mogelijk dat bestemmingsplan- en 
omgevingsvergunningsprocedure tegelijk kunnen lopen. 
VVD en CDA menen dat het plan voor de raad van 13 november geagendeerd kan worden, 
D66 en PvdA menen van niet. De Voorzitter constateert dat de meerderheid voor 
agendering op 13 november as is. 

6. Kredietaanvraag woonrijp maken Claes van Kietenstraat 4 tot en met 50

Het agendapunt begint met een besloten behandeling van de vertrouwelijke brief die het 
college de raadscommissie heeft gestuurd over de grondprijs. 
Tijdens de openbare vergadering wordt gesproken over de kosten woonrijp maken. D66 wil 
weten wat er van de opbrengst van de grondverkoop uiteindelijk overblijft voor de gemeente 
als alle kosten zijn voldaan. VVD vraagt zich af hoe het komt dat sommige kosten voor 
rekening van de gemeente komen. Zijn de containers al niet meegenomen in het contract 
met De Meerlanden?
De heer Markus antwoordt dat het hier gaat om een raming  van het ingenieursbureau, de 
aanbesteding kan nog lager uitvallen. De kwestie van de containers zal hij laten 
onderzoeken. Het saldo ten opzichte van de grondprijs is € 200.000. 
De Voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 27 november aanstaande. 

7. 2e MARAP 2012

De heer Bruijn deelt mee dat een aantal punten op basis van advies van de accountant 
anders verwerkt zal worden in de uiteindelijke MARAP die in de raad aan de orde zal zijn. De 
partijen hebben verschillende vragen over de MARAP, die in de commissie worden 
beantwoord, met uitzondering van de reden van de noodzakelijke voorzieningen aan de 
Margrietschool,. Deze vraag zal schriftelijk beantwoord worden. 
De Voorzitter constateert dat de 2e MARAP, na enige aanpassing op advies van de 
accountant geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering van 27 november 2012.

8. Gewijzigde verordening langdurigheidstoeslag Haarlemmerliede en 
Spaarnwoude 2012” en de “Gewijzigde toeslagenverordening Haarlemmerliede 

            en Spaarnwoude 2012                                                    

De Voorzitter concludeert dat dit voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 27 november 2012.

B-stukken

--
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C-stukken 

9. Politieke vragen over toegezonden C-stukken
Projectenlijst
De VVD is tevreden over het verschijnen van de lijst, maar constateert dat deze nog niet 
volledig is, zo ontbreekt bijvoorbeeld de energieleverantie. De VVD doet de suggestie  de 
Rekenkamercommissie opdracht te geven nut en noodzaak van de contracten te 
onderzoeken. De heer Bruijn antwoordt dat de lijst inderdaad nog niet helemaal compleet is, 
maar dat het een voortdurend proces is. Ten aanzien van energie wordt gewacht op het 
toekomstige contract. De Rekenkamercommissie bepaalt zelf welke onderwerpen zij 
onderzoeken. 
Op de vraag van D66 welke kosten er verbonden zijn aan het overdragen van taken aan de 
RUD IJmond antwoordt de heer Markus dat er een vast bedrag is afgesproken voor de 
standaard verrichtingen. Dat is niet gewijzigd. 

Overige punten

10. Samenwerkingsverbanden

D66 vindt het onverstandig dat het recreatieschap de raadsinformatiebijeenkomst van 17 
november heeft afgeblazen. De heer Bruijn onderschrijft dat. Het recreatieschap zal een 
ontwerp zijn voor een themabijeenkomst, dan kan de presentatie die was gemaakt voor de 
informatiebijeenkomst alsnog worden gegeven. 

11. Rondvraag

De heer Duits (D66)  vraagt aandacht voor het parkeergedrag tijdens oefenavonden van de 
brandweer Spaarndam.

12. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de Voorzitter onder dankzegging de vergadering.

Vastgesteld in de openbare vergadering van 8 januari 2013

de griffier,                                                             de voorzitter, 
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